

**Närvarande:**

Lisa Viklund N  
Anna Georgsson N  
Christoffer Alm N  
Frank Thomasson N  
Fredrika Norberg L  
Filip Åkesson L  
Alexander Neuberg N  
Thomas Laine N  
N= Närvarande , L= Laga förfall



Lisa Viklund  
Ordförande



Christoffer Alm  
Sekreterare



Anna Georgsson  
Justerare



Frank Thomasson  
Justerare

**§ 1. Formalia**

Föredragare: Lisa Viklund

1. Mötets öppnande

Lisa Viklund förklarar mötet  
öppnat

**Styrelsen beslutar att**

2. Val av mötesordförande

utse Lisa Viklund till  
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Christoffer Alm till  
mötessekreterare

- |  |   |
|--|---|
| 4. Val av protokolljusterare           | utse Anna Georgsson och Frank Thomasson till protokolljusterare |
| 5. Adjungeringar                       |   |
| 6. Fastställande av föredragningslista | Fastställa dagordningen i enlighet med utskickat förslag        |
| 7. Föregående protokoll                | Lägga föregående protokoll till handlingarna                    |

## § 2. Beslut

1. Lisa Viklund

### yrkar

att utse Lisa Viklund och Filip Åkesson eller de/den sätter i sitt ställe, att oinskränkt företräda föreningen två i samtliga frågor. Denna rätt innebär bland annat, men inte uteslutande, att företräda föreningen gentemot Swedbank AB samt att utse behörighetsadministratörer och företagsanvändare i föreningen internetbank.

### Sektionsstyrelsen beslutar

att utse Lisa Viklund och Filip Åkesson eller de/den sätter i sitt ställe, att oinskränkt företräda föreningen två i samtliga frågor. Denna rätt innebär bland annat, men inte uteslutande, att företräda föreningen gentemot Swedbank AB samt att utse behörighetsadministratörer och företagsanvändare i föreningen internetbank

2. Lisa Viklund

### yrkar

att Fastställa undervåningen på studenternas hus som lokal för sektionsskvällen.

**Sektionsstyrelsen beslutar**

att Fastställa nedervåning på studenternas-hus som lokal under sektionkvällen.

3. Lisa Viklund

**yrkar**

att Fastställa att sektionsstyrelsen ska bjuda på tacobuffé under sektionkvällen.

**Sektionsstyrelsen beslutar**

att Fastställa att sektionsstyrelsen ska bjuda på tacobuffé under sektionkvällen.

4. Lisa Viklund

**yrkar**

att Fastställa tiden för sektionkvällen till 18–22

**Sektionsstyrelsen beslutar**

att Fastställa tiden för sektionkvällen till 18–22

5. Thomas Laine

**yrkar**

att köpa 100st öppen ingång märken för 943kr exklusive moms och frakt

**Sektionsstyrelsen beslutar**

att köpa 100st öppen ingång märken för 943kr exklusive moms och frakt

### § 3. Diskussioner

#### 1. Sektionskläder

Under mötet diskuterade leverantörer för sektionskläder. Vilka typer av kläder där styrelsen diskuterade möjligheten till att beställa pikétröjor till utskotten och t-shirts till styrelsen. Styrelsen diskuterade även möjligheten att beställa crewnecks eller hoodies. Diskussionen mynnade ut med att en prisbild skulle undersökas innan beslut tas angående leverantör av sektionskläder men att beslut bör tas och beställning läggas inom den närmsta veckan. Ett formulär för storlekar ska även upprättas och skickas ut till styrelse samt utskottsordförande. Thomas är ansvarig för att detta genomförs.

#### 2. Gyckel till VKM och norrskensröjet

Under mötet diskuterades om styrelsen skulle gyckla under VKM samt norrskensröjet men beslut om detta ska tas vid senare tillfälle.

#### 3. Gemensam Kalender för året

Under mötet diskuterades olika alternativ för en gemensam kalender för verksamhetsåret. De alternativ som diskuterades var excel, google kalender samt google groups i gemenskap med google kalender. Styrelsen ställde sig positivt till google kalender som gemensam kalender.

#### 4. Toastmasters under sektionskväll

Under mötet diskuterades om att sektionen använder sig av Idesix toastmasters. Det diskuterades även om vem som skulle höra av sig till Idesix och föra dialog med dem om detta är ett genomförbart alternativ.

#### 5. Ljud och ljus till sittningen under sektionskvällen

Diskussionen sköts upp till nästa styrelsemöte 22-07-14 18:00 men det finns en konsensus att det är av vikt att ha bra ljud och ljus under sektionskvällen.

#### 6. Sektionshögtalare

Under mötet diskuterades möjligheten att köpa in en alternativt två nya sektionshögtalare men på grund av att detta är en stor investering så skjuts diskussionen vidare till nästa

styrelsemöte.

## § 4. Övriga frågor

## § 5. Avslutande formalia

Föredragare: Lisa Viklund

Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir  
2022.07.14 kl. 18:00 i Zoom

1. Mötets avslutande

Lisa Viklund förklarar mötet  
avslutat